
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 2. september 2022 stillet følgende spørgsmål 

nr. 1038 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Liselott Blixt (UFG). 

 

Spørgsmål nr. 1038:  

”Vil ministeren i forlængelse af svarene på SUU alm. del. spm. 73, 692 og 819 oplyse, 

hvordan ministeren vil leve op til V 75 (2020-21), hvor Folketinget pålægger regerin-

gen senest ved udgangen af 2021 at igangsætte arbejdet med en undersøgelse af in-

dikationer på patientsikkerhedsmæssige udfordringer i ordningen for udvidet hel-

bredstillæg til fodbehandling?” 

 

Svar: 

Som det fremgår af svarene på SUU alm. del. spm. 73, 692 og 819 har Sundhedsmini-

steriet og Beskæftigelsesministeriet igangsat et arbejde vedrørende eventuelle indi-

kationer på patientsikkerhedsmæssige udfordringer i ordningen for udvidet helbreds-

tillæg til fodbehandling. Det er fortsat forventningen, at der vil ske en afrapportering 

til Folketinget inden udgangen af 2022.  
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